

# 109 學年度暑期實體課程申請表

Application for in-class courses for summer vacation

說明：為因應嚴重特殊傳染性肺炎疫情發展，本校暑期所辦理之課程原則上仍維持遠距教學，倘院系所須以實體課程實施，請一律全程配戴口罩，並依防疫規定維持室內 50 人以下及社交距離 (室內 1.5 公尺) 之規範安排後，填列本申請表知會教務處課務組存查，如有相關問題，請洽曾俊綺股長 (33662388\*302)。

Instruction: In response to the COVID-19 pandemic, all classes will remain remote-only instruction for summer vacation. If departments want to hold in-class courses, face masks must be worn in classrooms or laboratories by instructors and students. According to precautionary measures for epidemic, there shall be 50 people or under indoors and social distancing shall be maintained (e.g., 1.5 meters for indoor activities). Instructors who would like to apply for the aforementioned exemption, please fill out this application form and submit it to the Curriculum Division. If you have any inquiries, please contact Tseng, Chun-Chi at 33662388\*302.

課程識別碼 Curriculum Identity Number	班次 Class	課程名稱 Course title	上課時段 Schedule	上課教室 Classroom	教室容量 The upper limit of the number of students in class	修課人數 number of students	備註 Remarks

承辦人：

授課教師：

教學單位主管：

教務處課務組：

教務長：